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Sted, 29.09.2023 
 
Dag Landmark 
Leder 
 

Line Langseth Bakkum 
Sekretær 
 

 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og sakliste godkjent. Jostein Skundberg måtte gå tidligere ca 16.15. 
Informasjon om orgel på Biri tas derfor tidligere i møtet.  
 
Godkjenning av protokoll 

Protokoll fra møtet 8. juni er tidligere godkjent på e-post. Ingen ytterligere 
kommentarer i dag. 
  
Saker til behandling 

26/23 Regnskapsrapport 1-7 2023 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 GJØVIK KIRKELIGE FELLESRÅD 2019-
2023 

24.08.2023 26/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd tar regnskapsrapporten til orientering. Rådet ber 
kirkevergen søke kommunen om økt driftstilskudd med bakgrunn i lønnsøkning og 
utgifter ved lekkasje i Seegård og branntilløp Gjøvik kirke.  
 
Møtebehandling 

Rådet sier seg godt fornøyd med saksutredningen. Det vil bli et mindre overskudd 
dette året enn tidligere.  
 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd tar regnskapsrapporten til orientering. Rådet ber 
kirkevergen søke kommunen om økt driftstilskudd med bakgrunn i lønnsøkning og 
utgifter ved lekkasje i Seegård og branntilløp Gjøvik kirke. 
 

[Lagre vedtak]  
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27/23 Forberedelser til årsbudsjett 2024 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 GJØVIK KIRKELIGE FELLESRÅD 2019-
2023 

24.08.2023 27/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd ber kirkevergen jobbe målrettet med budsjett til Gjøvik 
kommune.  
 
Møtebehandling 

Rådet drøftet saken.  
Kirkeverge og leder refererte fra møtet med kommunedirektør og ordfører.  
 
Det er lagt fram et meget foreløpig budsjett i møtet. Dette viser en underdekning på 
1 759 500. Rådet ber kirkevergen jobbe med dette sammen med Gjøvik kommune. 
Det må først og fremst jobbes med å øke inntektssiden.  
 
Det etterlyses en konkret plan for rullering av vedlikehold og investeringstiltak i 
kirkene. Dette er det jobbet med i denne fellesrådsperioden og må fortsatt jobbes 
godt med. Det vil alltid komme straksbehov som fører til forskyvning i planen. Slik 
den økonomiske situasjonen er, og forventes å bli framover, blir dette enda viktigere.  
 
 
 
Vedtak  

Rådet gir kirkevergen fullmakt til å jobbe videre med budsjettet i nærkontakt med 
kommunen og ber kirkevergen komme tilbake til rådet med vedtak i saken i neste 
møte.  
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

28/23 Forslag til svar på høring: "Forslag til endringer i 
trossamfunnsloven" 
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Behandlet av Møtedato Saknr 

1 GJØVIK KIRKELIGE FELLESRÅD 2019-
2023 

24.08.2023 28/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd ønsker å svare på høringen fra departementet ad endringer 
i tros- og livssynsloven.  
Fellesrådet støtter de innspill som ligger i saksorienteringen og ber kirkevergen 
fullføre svaret etter innspillene i møtet og sende svar innen fristen.  
 
Møtebehandling 

Kirkevergen presiserte innledningsvis at under spørsmålet om krav til deltakelse fra 
hvert kjønn er det §5 og ikke 6 som harmonerer med svaret på høringen.  
 
Rådet drøftet videre de ulike svarene og sier seg enig i forslagene til svar.  
 
Når det gjelder antall medlemmer for å motta støtte, er rådet enig i å fortsatt holde på 
50 medlemmer, men at denne diskusjonen må gå videre.  
 
Rådet hadde ingen flere forslag til arenaer enn det som ligger i saksframlegget. 
 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd ønsker å svare på høringen fra departementet ad endringer 
i tros- og livssynsloven.  
Fellesrådet støtter de innspill som ligger i saksorienteringen og ber kirkevergen 
fullføre svaret etter innspillene i møtet og sende svar innen fristen. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

29/23 Planlegging av overgang fra nåværende til nytt fellesråd 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 GJØVIK KIRKELIGE FELLESRÅD 2019-
2023 

24.08.2023 29/23 
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Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd har siste møte 26/10-23. Rådet går ut til en felles middag 
etter møtet. 
På det nye fellesrådets første møte 14/12 deltar leder og nestleder fra det gamle 
rådet for oppdatering og erfaringsdeling.  
 
Møtebehandling 

Rådet drøftet saken. 
Det er enighet i at det er tilstrekkelig at leder og nesteleder møter neste fellesråd i 
deres første møte.  
Det er heller ingen kommentarer eller nye moment om hva som bør tas opp i dette 
møtet.  
 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd har siste møte 26/10-23. Rådet går ut til en felles middag 
etter møtet. 
På det nye fellesrådets første møte 14/12 deltar leder og nestleder fra det gamle 
rådet for oppdatering og erfaringsdeling.  
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

30/23 Oppdatering etter kirkemøtet - hva nå 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 GJØVIK KIRKELIGE FELLESRÅD 2019-
2023 

24.08.2023 30/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd takker for orienteringen og tar den til orientering. 
 
Møtebehandling 

Leder ga en fyldig orientering om saken. 
Det ble i møte i kirkerådet gjort vedtak at Biskop, lokal ledelse og fastsetting av 
kirkevergens oppgaver som skapte mye uenighet. Da man kom til kirkemøtet i 
august, var disse allerede nedstemt.  
 
Prinsippvedtak fra kirkemøtet:  
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Det skal være 2 arbeidsgivere også lokalt. 
Prestene er forpliktet på menighetsrådet og fellesrådets planer.  
 
Det ble en god presisering av at soknet er kjernen i kirka.  
 
Det kommer også signal både fra kirka og kommunen at det må jobbes mer 
økonomisk framover. Dette blir en sak både lokalt, på bispedømmenivå og sentralt 
framover.  
 
På Gjøvik som vi er i gang med tanken om framtidens kirke er dette en del av 
prosjektet.  
 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd takker for orienteringen og tar den til orientering. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

31/23 Informasjon til fellesrådet ad branntilløp Gjøvik kirke 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 GJØVIK KIRKELIGE FELLESRÅD 2019-
2023 

24.08.2023 31/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd tar informasjonen omkring branntilløpet på Gjøvik kirke til 
orientering.  
 
Møtebehandling 

Kirkevergen henviste til utsendt informasjon som er tilstrekkelig. 
 
Det ble spurt etter om brannvarslingen var god nok rundt om. Kirkevergen informerte 
om at det er årlig servise på alle varslingssystem. I tillegg er det nye system i Biri, 
Engehaugen og Hunn. Nå står Gjøvik for tur.  
 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd tar informasjonen omkring branntilløpet på Gjøvik kirke til 
orientering. 
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[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
Orienteringssaker 

32/23 Orienteringer i møtet 24/8 2023 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 GJØVIK KIRKELIGE FELLESRÅD 2019-
2023 

24.08.2023 32/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd tar orienteringssakene til orientering 
 
Møtebehandling 

Fungerende prost informerte om  
bispevisitas mars 2024 med forberedende møte 4/9.  
Regnbue gudstjeneste 24/8 i Gjøvik kirke 
Pride parade 26/8 fra Fjellhallen. 
 
Kirkevergen viste til utsendt informasjon 
 
Jostein Skundberg hadde en orientering om status orgel i Biri. Søknad er sendt fra 
fellesrådet til Hamar biskop. De har sendt videre til Riksantikvaren. Man håper på et 
møte ganske raskt slik at man kan signere kontrakt og få endelig fastsatt tid for 
ferdigstilling og evt justering på pris.  
 
 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd tar orienteringssakene til orientering 
 

[Lagre vedtak]  

 

 
 


